
 

Ostrowiec Świętokrzyski, 6 października 2023 r.  

  
 
Or.0003.153.2023 

 
 
 

Pan 
Karol Wójcik 
Radny Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 

 
 
 
 
 

 W odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie utworzenia  

na ostrowieckim Rynku naturalnego lodowiska w okresie zimowym  

– informuję, że interpelacja została przekazana do rozpatrzenia 

Dyrektorowi Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

 

 
 
 

Z up. Prezydenta Miasta 

Anna Niedbała 

Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

 


